

Cairo August 6, 2025	القاهرة في ٢٠٢٥/٨/٦
The Disclosure Department,	السادة / إدارة الإفصاح
Att.Ms .Rasha Moussa	عناية الاستاذة رشا موسى
Director General of Disclosure Department	مدير عام إدارة الافصاح
Attached herewith is a summary of the resolutions of the Board of Directors meeting held on 6/8/2025 at 10am.	مرفق لسيادتكم ملخص قرارات مجلس الادارة المنعقد يوم الأربعاء الموافق ٢٠٢٥/٨/٦ الساعة العاشرة صباحاً.
The Board of Directors has approved, in principle, the review of the offer submitted for the purchase of 224 residential units owned by the Holding Company for Construction and Development in New Heliopolis City (classified as inventory real estate investment). The Managing Director and CEO are authorized to take the necessary actions in order to obtain the best possible purchase value, price, and payment terms.	قرر مجلس الإدارة الموافقة من حيث المبدأ على دراسة العرض المقدم بشأن شراء عدد (٢٢٤) وحدة سكنية مملوكة للشركة القابضة للتشييد والتعمير بمدينة هليوبوليس الجديدة (ضمن الاستثمار العقاري المخزون)، مع تقويض العضو المنتدب والرئيس التنفيذي باتخاذ ما يلزم من إجراءات، وذلك بهدف الوصول إلى أفضل قيمة وسعر شراء ممكنين، وأفضل شروط سداد.
The execution of the purchase is subject to the approval of the Ordinary General Assembly, as the contract is considered a related party transaction.	ويشترط في تنفيذ عملية الشراء العرض على الجمعية العامة العادية للموافقة، باعتبار أن التعاقد يعد من عقود المعاوضة.
Furthermore, the Chairman of the Board is authorized to call for the convening of the Ordinary General Assembly to approve the transaction prior to finalizing the purchase.	كما تم تفويض السيد رئيس مجلس الإدارة في توجيه الدعوة لانعقاد الجمعية العامة العادية لاعتماد التعاقد قبل إتمام الشراء.
الرئيس التنفيذي العضو المنتدب ونانب رئيس مجلس الادارة Vice Chairman, Managing Director & CEO  دكتور مهندس (سامح السيد)  Dr.Eng.(Sameh Elsayed)	رئيس علاقات المستثمرين  Chief of investor relation  هروه محمد منير  (مروة محمد منير)  Marwa M. Mounir







